
 

 

 

 

ZAPISNIK 

23.  sjednice Upravnog vijeća Etnografskog muzeja, održane 10.7.2023. godine s početkom u 14:00 

sati, u prostorijama zgrade Muzeja, Trg Mažuranića 14, Zagreb. 

 

Prisutni članovi Upravnog vijeća: 

Dr. sc. Kosjenka Laszlo Klemar, zamjenica predsjednice Upravnog vijeća,  

Dr.sc. Sanja Potkonjak, članica Upravnog vijeća,  

Mr.sc. Aleksandra Vlatković, članica Upravnog vijeća,  

Ljiljana Vilus Japec, članica Upravnog vijeća. 

 

Prisutne osobe izvan Upravnog vijeća: 

Dr.sc. Zvjezdana Antoš, muzejska savjetnica, vršiteljica dužnosti ravnatelja, 

Mirjana Klasić, voditeljica računovodstva, 

Jerka Bušić, tajnica Etnografskog muzeja. 

 

Odustne osobe: 

Dr.sc. Tea Škokić, predsjednica Upravnog vijeća, opravdano odsutna iz zdravstvenih razloga 

 

Zamjenica predsjednice Upravnog vijeća predlaže sljedeći dnevni red: 

                            1.   Prihvaćanje dnevnog reda 

2.   Prihvaćanje zapisnika 21. i 22. sjednice Upravnog vijeća 

3.   Polugodišnje financijsko izvješće Etnografskog muzeja za razdoblje siječanj - lipanj 

2023.g.  

4.  Polugodišnje financijsko izvješće o realizaciji muzejskih programa za razdoblje 

siječanj - lipanj 2023. g.  

5.    Odluka o davanju suglasnosti za sklapanje ugovora o radu bez raspisivanja javnog 

natječaja 

6.    Razno 

 



 

 

 

1. 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.  

 

2. 

Zapisnik 21. sjednice održane 12.6.2023. jednoglasno je prihvaćen te se konstatira da je zapisnik 22. 

sjednice održane 3.7.2023. jednoglasno prihvaćen elektroničkim putem dana 6.7.2023. godine radi 

žurne dostave nadležnom Uredu za kulturu i upućivanja gradonačelniku za postupak imenovanja nove 

ravnateljice Etnografskog muzeja. 

 

3.  

Voditeljica računovodstva Mirjana Klasić izvještava Upravno vijeće o rezultatima poslovanja Muzeja u 

polugodišnjem razdoblju od siječnja do lipnja 2023. godine. Zaključno, ukupan prihod poslovanja 

ostvaren je u svoti od 3.998.738,55 EUR, a ukupan rashod u iznosu od 846.505,22 EUR. Nastali višak 

prihoda ostvaren je zbog sredstava za dovršetak EU projekta u Kačićevoj dobivenih od Osnivača u 

siječnju 2023. kao avans za plaćanje dvije građevinske situacije, međutim, Muzej navedena sredstva 

treba vratiti Osnivaču kada pristignu EU sredstva nakon prihvaćanja posljednjeg ZNS-a od SAFU-a i 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU, a od Gradskog ureda za kulturu trebala bi biti uplaćena 

sredstva za okončanu građevinsku situaciju. Kada se od navedenog viška prihoda oduzme preneseni 

manjak koji je nastao zbog neplaćenih građevinskih situacija za studeni i prosinac 2022. godine te za 

plaće za prosinac i materijalne troškove za studeni i prosinac 2022.,  ukupan višak prihoda ostvaren je 

u iznosu od 247.071,64 EUR. U odnosu na prošlu godinu, zbog završavanja EU projekta i poslova na 

uređenju čuvaonica povećani su izdaci proračunskih sredstva za djelatnost, osobito na stavci ulaganja 

na građevinskim objektima, troškova za materijale i sirovine, troškova usluge prijevoza, troškova 

nabave opreme te materijala i sirovina. 

Nakon provedene rasprave, Upravno vijeća jednoglasno donosi  

ODLUKU 

o prihvaćanju polugodišnjeg financijskog izvješća Etnografskog muzeja za razdoblje siječanj - lipanj 

2023. godine. 

 

4. 

Vršiteljica dužnosti ravnatelja Zvjezdana Antoš izlaže o tijeku realizacije muzejskih programa 

odobrenih za financiranje od Grada i Ministarstva u 2023. godini. Većina programa još je u tijeku i 

očekuje se njihova realizacija do kraja ove godine, osim središnje izložbe „Intimni prostori 

svakodnevice“ koja će trajati do svibnja 2025. godine. U cijelosti je realiziran izložbeni projekt u okviru  



 

 

 

međunarodne suradnje o braći Seljan u Južnoj Americi te izložba u suradnji s Veleposlanstvom Indije 

pod nazivom „Jedan okrug, jedan proizvod“ sa svrhom očuvanja tradicijskih obrta. U odnosu na EU 

projekt u Kačićevoj i program opremanja nove čuvaonice i glavne zgrade, očekuje se odobrenje 

završnih ZNS-ova te nabava opreme i novog kombi vozila za potrebe preseljenja predmeta i lakše 

komunikacije između dvije zgrade. 

Nakon rasprave, članice Upravnog vijeća jednoglasno donose 

ODLUKU 

o prihvaćanju polugodišnjeg financijskog izvješća o realizaciji muzejskih programa za razdoblje siječanj 

- lipanj 2023. godine. 

 

5. 

Zvjezdana Antoš obavještava Upravno vijeće da je Muzej zaprimio dopis od Muzejsko-memorijalnog 

centra Dražen Petrović kojim predlaže sporazumni prelazak kustosice Mije Čujkević-Plečko između 

ustanova, na isto radno mjesto, a bez provođenja javnog natječaja uz prethodnu suglasnost Upravnog 

vijeća Etnografskog muzeja i Gradonačelnika, sve temeljem članka 4. Kolektivnog ugovora za 

zaposlene u ustanovama kulture Grada Zagreba. Zvjezdana Antoš ističe da je nakon odlaska muzejske 

savjetnice Vesne Zorić u mirovinu radno mjesto kustosa u Etnografskom muzeju ostalo upražnjeno i 

neophodno je zaposliti kustosa te stoga predlaže Upravnom vijeću da prihvati predloženo 

zapošljavanje. 

Održana je kraća rasprava nakon koje članice Vijeća jednoglasno donose  

ODLUKU 

o davanju suglasnosti  za sklapanje ugovora o radu na neodređeno puno radno vrijeme bez raspisivanja 

javnog natječaja za popunjavanje upražnjenog radnog mjesta „kustos“ u Etnografskom muzeju sa 

kustosicom Mijom Čujkević-Plečko.  

 

6. 

Zvjezdana Antoš obavještava članice Vijeća o problematici rješavanja povećane vlage u čuvaonici u 

Kačićevoj. Visoka razina vlažnosti je uočena već prilikom primopredaje, u podrumu zgrade, prizemlju i 

na prvom katu, a izmjerena je čak i do razine od 90%. Izvođači su se obvezali ugraditi pumpu, ali ne 

smije biti uključeno hlađenje putem klimatizacijskog sustava jer se time pojačava vlaženje, te su 

predložili uključiti grijanje kako bi se prostor isušio toplinom. Zatraženo je od izvođača strojarskih 

radova očitovanje kakav sustav odvlaživanja prostora je ugrađen odnosno je li uopće ugrađen. 

 



 

 

 

Mirjana Klasić informira Vijeće o zaprimljenim ponudama osiguravajućih kuća za osiguranje imovine 

Muzeja te ističe da su sve ponude mnogo skuplje u odnosu na prošlu godinu zbog uključenog dodatnog 

rizika potresa. U financijskom planu nije predviđen trošak osiguranja u tolikom iznosu, pa će se morati 

zatražiti od Osnivača odobrenje dodatnih sredstava. 

Zvjezdana Antoš obavještava Vijeće da je zaprimljeno revizorsko izvješće o trošenju sredstava u 

projektu u Kačićevoj kojim je utvrđeno da se svi podneseni Zahtjevi za nadoknadom sredstava u okviru 

ugovorenih aktivnosti mogu prihvatiti jer nisu pronađene nikakve nepravilnosti. 

 

Zamjenica predsjednice Upravnog vijeća zaključuje sjednicu. 

Završeno u 16:10  sati. 

 

Zapisničarka:      Zamjenica predsjednice Upravnog vijeća: 

____________________     _________________________ 

Jerka Bušić, v.r.                                                                                     dr.sc. Kosjenka Laszlo Klemar, v.r. 

 

Ur.broj: 1298/23 

Zagreb, 10.7.2023. 


